
 

 
 

 

Poznań, 7 września 2017 roku 

 

 

Interpelacja 

ws. zwolnienia rodzin wielodzietnych z opłat za gospodarowanie odpadami 

  

Szanowny Panie Prezydencie,  

Do tej pory samorządy miały prawo zwalniać mieszkańców z opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi jedynie ze względu na ich niskie dochody uprawniające do 

świadczeń pieniężnych z pomocy społecznej. Podpisana przez Prezydenta RP Andrzeja Dudę 

nowelizacja ustawy z 11 września 2016 roku pozwala radom gmin zwalniać z tych opłat 

również rodziny objęte Kartą Dużej Rodziny (w których na utrzymaniu rodziców jest co 

najmniej troje dzieci w określonym wieku bądź legitymujących się orzeczeniem 

niepełnosprawności), niezależnie od ich sytuacji materialnej. Rady gminy będą mogły podjąć 

decyzję o zwolnieniu tych rodzin z opłat za gospodarowanie odpadami w drodze uchwały.  

Na wniosek rodzin wielodzietnych zwracam się z prośbą o przeanalizowanie 

możliwości wdrożenia powyżej opisanego rozwiązania w Poznaniu. Proszę o wydanie opinii 

w jego przedmiocie oraz przedstawienia przybliżonych kosztów implementacji pomysłu. 

 

Łączę wyrazy szacunku, 

Mateusz Rozmiarek 

Radny Miasta Poznania 


